
 Referat FAU-møte 

 Tid: 05.12.2023 kl 18-20 
 Sted: Lærerværelset pluss Teams 
 Referent: Käthe Hermstad 

 Tilstede: 
 1.trinn – Käthe Hermstad 
 2.trinn –Pe�er Moe 
 4.trinn – Anne Marie Rabe Galtung 
 5.trinn – Aksel Erik Hillestad 
 6.trinn – Therese Klemmetsen 
 7.trinn – Jasmina Panteleeva 
 Rektor - Camilla 

 Fravær: 
 3.trinn –Carine Friis Kyrkjebø 
 Voksen Pluss – Mai Hofstad Gunnes 

 Agenda 

 ●  Informasjon �l / fra rektor  
 ●  Info �l / fra AKS 
 ●  17. mai tog i byen 
 ●  Foreldreforedrag  
 ●  FAUs økonomiske bidrag 
 ●  Status trafikksikkerhet 
 ●  Plan for håndtering av gjenglemte klær  

 1  Informasjon �l / fra rektor:  
 a.  JAMF/diskusjon rundt ar�kler om u�ordringer i skolen om digitale verktøy 
 JAMF innføres fra ny�år som et styringsverktøy for læringsbre�. 
 Tilgjengelig e�er jul, kommer info på hjemmesiden. Må lastes ned �l alle læringsbre�, så 
 gjøres ifm. Innlevering av bre� i juleferien. 
 b.  Spørsmål rundt sikkerhet på ne�bre� og ne�sikkerhet for barn 

 Rektor - Oppfordring om å spørre lærerne om �lgjengelige apper og �lganger 
 KH - Oppfordring om å spille inn �l klassekontakter å ta opp digitale kjøreregler i 
 klassen. 
 Rektor – hørt med Anne Nyborg om når det kommer opplæring i læringsbre� for 
 foreldre – kommer snart. 
 Rektor mener at det er vik�g at barna lærer trygg ne�bruk og at foreldre inkluderer 
 barna i å finne løsninger. 
 Diskusjon rundt hvordan foreldre kan bistå med innspill og kompetanse for å bli 
 bedre på skjermbruk. 
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 c.  Mobilhotell 
 Skolen har ikke økonomi �l låsbare bokser i klassene. Lærerne beny�er bokser som 
 låses inn på arbeidsrom i skole�den. Lærerne �lpasser e�er behov og 
 undervisningssituasjon, eksempelvis delt undervisning. 

 d.  Språkbruk 
 Fortsa� meldinger om kra�ig og grov språkbruk �l FAU-leder. Rektor opplyser at 
 mange jobber med de�e og at de som legger innsats i det får gode resultater. FAU 
 undrer om det er mulig å få �l en form for kampanje eller konkurranse som inspirerer 
 �l god språkbruk. 

 e.  Ar�kkelserie om vold mot lærere og tallene fra Voksen skole 
 Rektor mener det hadde vært høyere tall om alt ble rapportert inn. Lærerne på 
 spesialavdelingen er særlig utsa� – 80-90% av �lfellene. O�e er tallene kny�et �l 
 enkelte elever. Rapporteringsru�ner er på plass for å synliggjøre for skoleeier hva 
 skolen står i og å kartlegge hva �lfellene går ut på. Ta� opp opplæring og ru�ner på 
 internseminaret, og ligger på lærernes Teams-kanal og 
 Tavla-kommunikasjonspla�orm. Jobbes systema�sk hos Pluss med å følge opp 
 utagerende barn som et forebyggende �ltak. 

 f.  Strategisk plan 
 Skolens årlige måldokument med mål og �ltak. Leveres Utdanningsetaten 20. januar 
 hvert år. I prosess, legges frem på neste FAU-møte. 

 g.  Skolens økonomi 
 Budsje� leveres 20. jan. Hadde med et merforbruk fra 2022 på 800.000. Det har økt i 
 inneværende år. Innsparinger må gjøres på lønnsutgi�ene, men skolen mener 
 voksente�heten �lsvarer det som trengs for en forsvarlig dri�. Skolen har 
 eksempelvis bibliotekar som er vik�g for leseferdigheter. Ha� nedgang i fravær, men 
 økende utgi�er �l vikarer, 1,5 mill i året nå. Kommer �l å trenge tre år med sparing 
 for å balansere de�e. En del utgi�er går via Utdanningsetatens rammeavtaler. 
 Kontorleder på skolen jobber med en del av de�e for å finne alle poster det kan 
 spares på. 

 h.  Tilskudd mobbeforebyggende �ltak 
 Rektor jobber med å hente inn beste ressurser �l kursing av de ansa�e. 
 Gjennomføring i vårsemesteret. Li� av midlene sa� av �l videreføring av Brunkollen 
 læringsarena som ble testet ut i �or. Også sa� av li� �l andre �ltak. 

 i.  Foreldreovertagelse 
 FAU-gjennomført undersøkelse e�er foreldreovertakelse. Høy score på hvordan 
 elevene har ha� det og faglig utby�e. En del ønsker det lagt �l uken før skolestart når 
 elever kan være på AKS. Alt i alt posi�v �lbakemelding, men enkelte nega�ve 
 opplevelser. 

 Fri-tekst/Informasjonsbiten har få� flere nega�ve kommentarer. Det har vært et 
 større behov for informasjon enn anta�. Totalt 73 svar. 

 Rektor opplyser om en svært posi�v opplevelse fra seminaret fra personalet. Er del av 
 en rød tråd om didak�kk rundt samarbeidslæring som metodikk som det jobbes med 
 denne høsten. Rektor takker foreldrene for en fantas�sk innsats. 

 j.  Leirskole�lbudet 
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 69 svar på undersøkelse. 63% ønsker fortsa� Høvringen. 37% ønsker et nærmere 
 sted. 78% ønsker fortsa� 4 ne�er. 72% ønsker det fortsa� på høsten. Noen 
 �lbakemeldinger om at det kan være et «ingen mening»-alterna�v �l spørsmål. 
 Rektor mener at en god beskrivelse kan bidra �l et bra �lbud. FAU foreslår at anbud 
 formuleres med opsjoner for å belyse om det er noe å spare. 

 k.  Inkludering med Pluss – utse�es siden representant ikke �lstede 

 l.  Ak�vitetspark 
 Vedtak i Bystyret på at det skal etableres ak�vitetspark i bydelen. Bymiljøetaten har 
 ansvar for å følge opp saken. EBY har gjort tomtesøk. Aktuelle tomter sendt på høring 
 �l relevante etater, samt berørte parter som skolen, herunder Elevrådet. Skolen har 
 u�ormet undersøkelse �l elevrådet som u�øres på fredag. Her ligger forslagene �l 
 plassering/løsning: grusbanen, kunstgressbanen, ak�vitetspark i Kragskogen (senere 
 avklart at ikke aktuelt). Skolen har sendt sine innspill med en del kri�ske 
 bemerkninger. Tidligere vært et ak�vt ini�a�v fra foreldregruppe for å få �l skatepark. 

 2  Info �l/fra AKS 
 Ønske om møte e�er at brukerundersøkelsen er gjennomført. Kommer undersøkelse om 
 5.klasse-klubb for neste skoleår. I dag 66 elever som bruker 5.-6.-aks. Samarbeid med 
 eksterne aktører – AKS vil ikke selv reklamere. Kan andre aktører få vise frem ak�vitetene sine 
 på noe vis via eksempelvis FAU i aks-�den? Holmen skole ha� åpen dag for idre�slag på 
 forsommeren der det kan vises hva som fins i nærheten. Også vik�g å informere om at 
 frivilligkoordinator i bydelen bistår med søknader og midler �l familier som trenger 
 økonomisk bistand �l deltakelse. Noen klubber tar også regningen. 

 3  17.mai-tog i byen 
 Avklare om det skal gås i byen eller lokalt. Vik�g at lokalt alterna�v beskrives i en eventuell 
 spørreundersøkelse. 17. maikomiteen og korpset bør høres. Skolen undersøker når frist for 
 påmelding �l toget i byen er. Bogstad skole går i byen hvert år. Huseby skole går annenthvert 
 år. Rektor har undersøkt med naboskolene; Huseby skole og Bogstad skole går i sentrum 17. 
 mai 2024. 

 4  Foreldreforedrag 
 Rektor har fulgt opp foredragsholder Pernille brukt ved Holmen skole diskutert i sist møte. 
 Tema om omsorg og inkludering av andre barn ut over egne barn. Mulig å kombinere 
 foredrag for både lærere og foreldre. Inkludere klassekontakter for å sikre engasjement om 
 tema�kken og god deltakelse, særlig �l foreldre som ikke er veldig ak�ve på ne� eller har 
 ekstra oppfølgingsbehov. Vik�g å finne dato og informere i god �d. 

 5  FAUs økonomi/bidrag 
 Midler �l lekemateriell �l PLUSS er levert. Det er også prosess på lyd- og lysutstyr �l scenen i 
 gymsalen. Få� redusert pris, så 14.000 i rest som sikkerhet for eventuell montering av lys i 
 taket. 
 Skoleavis – 5.trinn jobber med utgave som skal komme ut før jul. 
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 6  Trafikksikkerhet 
 Trafikkvaktordningen går sin gang. Observert at enkelte poster ikke er fylt. Oppfordre �l å fylle 
 postene ved bussholdeplassen/innkjøring �l skolen først ved mangel på vakter. 
 Befaring på skolen ved Jan Steffen, Anne Marie og Käthe gjennomført, men ikke nedskrevet 
 forslag �l �ltak enda. Käthe tar bilder av diskuterte punkter på befaring og gruppen 
 planlegger neste møte. 
 Rektor og FAU er enige om at kjøring av barn helt �l skoleporten og sykling i skolegården er et 
 problem. 

 7  Gjenglemte klær – utse�es pga �d 

 --- 
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